



Referat

Emne Bestyrelsesmøde i Grundejerforeningen Ørestad Syd

Dato Mandag den 11. maj 2015 kl. 16.30-17.30

Til stede Søren Vestermark, E/F Stepperne, (SV)
Klaus Hansen, E/F 8TALLET, (KH)
Anne Aage, By & Havn, (AAA)
Marianne Sejerbo, Arkitektgruppen, (MS)
Steen Jurs, E/F Stævnen, (SJ)
Morten G. Fossum, Balder, (MF)
Ane Kristensen, GFS Ørestad, (AKR)
Christian Andersen, GFS Ørestad, (CAN)

Ikke tilstede Gorm Evers, AAB afd. 100, (GF)

Næste møde Den 8. juni

1. Godkendelse af dagsorden og referat

1.1 Referatet fra den 13. april er godkendt via mail. Dagsordenen godkendes.

2. Konstituering af bestyrelsen

2.1 Følgende poster blev fordelt:

Formand: Søren Vestermark, E/F Stepperne

Næstformand: Klaus Hansen, E/F 8TALLET

Repræsentant til Sekretariatets bestyrelse: Anne Aage, By & Havn

Repræsentant til Vandlaugets bestyrelse: Klaus Hansen, E/F 8TALLET

3. Meddelelser fra formanden, Sekretariatet og Vandlauget

AKR orienterede om følgende:

3.1 Grundejerforeningen har i starten af året ikke likviditet til at betale engangsopkrævningen fra Vandlauget. Vandlauget forventes fremadrettet at opdele opkrævningerne i to dele, alternativt skal grundejerforeningen på sigt ligeledes opkræve medlemsbidrag over to omgange.

4. Drift og vedligehold

CAN orienterede om følgende:

4.1 Der laves aftale med Arkitektgruppen om reetablering af overkørsel ind til byggefeltet 3.2 på Else Alfelts Vej samt aftale om kommende byggepladsareal.

Følgende drøftes:

4.2 Etablering af gøglerstik på molen ved RJV drøftes. Stikket kan etableres i forbindelse med Vandlaugets installationer og bliver derfor billigere end forventet. Det besluttes at igangsætte projektet, således at gøglerstikket er klar til Ørestad Kulturdage i sidste weekend af august.



5. Regnvandsledning i Skovrummet

5.1 Arkitektgruppen ønsker at etablere en regnvandsledning i Skovrummet ud for Bygning F med udløb til søen. Rambøll er i kraft af sin rolle som rådgiver for Vandlauget tilkøbet projektet i forhold til selve udledningen.

5.2 Det besluttes, at der ligeledes indgås en rammeaftale med Rambøll om rådgivning i forbindelse med selve etableringen i Skovrummet for at sikre arealerne mod mulige oversvømmelser samt at Arkitektgruppen afholder udgifterne hertil.

6. Planlægning af næste bestyrelsesmøde og generalforsamling

6.1 Næste bestyrelsesmøder planlægges til den 8. juni samt den 19. august. Møderne afholdes i GF Sekretariatet.

7. Eventuelt

Intet at berette.